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  Školská rada konaná dne 13.10.2021 od 16 hodin v ředitelně školy 
 

Program: 

1. Úvod. 

2. Výroční zpráva - schválení. 

3. Zpráva ředitelky školy. 

4. Různé. 

 

Bod 1 

Předsedkyně přivítala všechny přítomné a seznámila je s programem. Omluvila paní Havlíkovou. 

Rada byla usnášeníschopná. 

 

Bod 2 

Ředitelka poděkovala za připomínky, které do výroční zprávy zapracovala. Členky rady si prohlédly 

tištěnou verzi, kterou poté podepsaly. 

 

Bod 3 

Ředitelka školy informovala radu o počtu žáků k 13.10. - celkem 691.  

Dále o kombinované výuce kvůli karanténě žáků, kdy část třídy je prezenčně ve třídě a ostatní on-line. 

Proběhl sběr papíru, kdy zisk použije škola na nákup tonerů a papíru do tiskáren a kopírek. 

Dne 20.10. navštíví školu delegace zástupců města, vybraných ZŠ a MŠ a velvyslankyně Mexika. Ve 

škole je připraven program a výzdoba. V jídelně bude připraveno speciální menu. 

V listopadu začnou přípravy na vánoční dílny, jarmark a rozsvícení vánočního stromu na nádvoří 

školy.  

 

Bod 4 

Dotazy ze stran členek rady - paní Nimsová se zajímala o záštitu dne s mexickou velvyslankyní, 

ředitelka odpověděla, že Statutární město Pardubice a oběd poté Asociace školních jídelen. Dále pak 

pozvala jménem městského obvodu členky do nově otevřené knihovny v centru obvodu. 

Paní Hyláková navrhla věnovat za školu a radu dárek z místní sklenářské dílny, to bylo přijato.  

Paní Šrámková se ptala, zda lze získat od pedagogů ofocený test pro zpětnou vazbu domácí přípravy. 

Byla ujištěna, že toto není problém. 

 

Paní předsedkyně všem poděkovala za účast. Poté radu ukončila. 

 

 

Zapsala - Mgr. Petra Šimečková     

Ověřila -  Mgr. Eva Rainbergová  

 

  

 

                                                                               


